

《单词百科:legg是什么意思?legg怎么发音?legg的解释和用法》

英语单词legg是什么意思?legg怎么读?legg怎么发音?简答网为您整理了legg的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



legg怎么读

legg的读音:[l g]

legg的意思

1、abbr.leggiere (Italian=lightly and rapidly) (意大利语) 轻而快地;

legg的双语例句

1、Objective To evaluate the value of epiphyseal extrusion index to choice of the operations Legg-Calve-Perthes disease.

目的为探讨骨骺突出指数对儿童股骨头缺血性坏死包容手术选择应用的实际价值.

2、Objective: To probe into the mechanism of the Legg Perthes disease and provide morphological basis for its clinical treatment.

目的：为探讨Legg Perthes病的发病机理及临床治疗提供形态学依据。

3、Hip ambulatory abduction in the treatment of Legg Calve Perthes disease

髋关节活动外展支架治疗儿童股骨头缺血性坏死

4、Conclusions: (1) Legg Perthes disease correlates with venous drainage obstruction of femoral head and cervix.

结论：（1）Legg Perthes病与股骨头、颈静脉回流障碍密切相关。

5、Record showed that William Legg did not sell canvases in London when Jane Austen was a teenager.

记录表明简·奥斯汀少女时期，威廉姆·莱格并没有在伦敦卖画布。

6、Methods The new method of internal and external decompression and vascular bundle graft was designed based on anatomical structure for treatment of 37 cases of Legg Calve Perthes diseases.

方法从解剖学角度设计，采用内外减压血管束植入法治疗37例患者。

7、Lennie Lim, head of Asia at Legg Mason investments, says regional investors were happy to pile into single country equity funds earlier this year when optimism abounded.

美盛投资（legg mason investments）亚洲主管lennie lim表示，今年早些时候，当乐观情绪漫溢之时，亚洲地区投资者还乐于将大笔资金投入单一国家股票基金。

8、Stocks are cheap right now and it may be the best time to buy them since the early 1980s, Legg Mason Capital Management Chairman and CIO Bill Miller told CNBC Wednesday.

“现在的股票很便宜，也许是自1980年来的最好的买股票时刻”，比尔米勒星期三告诉CNBC记者。

以上是简答网为您整理的legg怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于legg的用法、legg的释

义、legg的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/legg>